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Verslag MR Orion College Zuidoost 
 
 
Datum  13 december 2023 
Tijd  15:00 – 16:30 

Locatie  Orion College Zuidoost 
Deelnemers Lucie van Meijeren (voorzitter), Urmila Munshi, Kawieta Bharos, Merre Muntslag, 

Lilian Reding (directie)  
Afwezig - 
Verslag Elly Tang 

 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2. Mededelingen 
Vanuit de GMR: 
Gisteren heeft er een GMR vergadering plaatsgevonden, dit betrof tevens de eerste ronde van de 
begroting. Er zijn iets meer rode cijfers dan voorheen, dit heeft te maken met de nieuwe vorm van 
financieren en de teldatum van 1 februari. 1 februari is namelijk de teldatum en de financiering vanuit 
de overheid volgt januari dat jaar erop. Het tijdelijke ‘tekort’ wordt door de stichting opgevangen. 
Overige kengetallen zijn prima. De volgende GMR vergadering zal de stichtingsbegroting vastgesteld 
worden.  
 
Vanuit de directie: 

• Brief van een ouder (bestuurder schuift voor dit agendapunt aan) - De bestuurder heeft laten 
weten dat deze brief vanuit de oudergeleding van de MR heeft ontvangen. Dit is echter niet zo. 
De oudergeleding van de MR heeft deze brief niet verzonden. De brief is echter ondertekend met 
‘oudergeleding MR Orion College Zuidoost’, zonder verdere contactgegevens. De MR is ook niet 
benaderd door een ouder. Op dit moment kan er daarom niets gedaan worden met deze brief en 
zal er afgewacht worden of er nog een signaal komt. Deze ouder kan indien gewenst contact 
opnemen met de bestuurder. 

• Trainingsgroepen OZA – Alle vier de VSO scholen van Orion en Kolom zijn bij elkaar gekomen 
over de leerlingen die in de trainingsgroepen zitten. De aanmeldingen gaan samen opgepakt 
worden. Er is een overzicht gemaakt van de aanmeldingen en er wordt een brief verzonden naar 
de ouders met de mededeling dat de procedure gaat starten. Er is geïnventariseerd hoeveel 
plekken de scholen hebben. Morgen is er een vervolgoverleg over de communicatie richting de 
SO scholen. We zien een groei en zien ook dat er meer leerlingen zijn dan we kunnen plaatsen. 
Dit is ook de reden waarom we dit gezamenlijk doen. Het doel is om te kijken welke leerlingen er 
geplaatst moeten worden en samen met het samenwerkingsverband kijken wat oplossingen zijn. 
Ook wordt gekeken naar de aantallen en wat er nodig is voor deze leerlingen en welke kosten 
hierbij komen kijken. Daarnaast worden er ook vanuit de besturen van beide scholen gesprekken 
gevoerd.  

• Tevredenheidsonderzoek – er worden onderzoeken uitgezet onder ouders, personeel en 
leerlingen. Er zijn echter maar 26 ouders van de 105 die het formulier ingevuld hebben, dit is een 
lage score. De directie vraagt zich af wat er nog meer gedaan kan worden om ouders het 
formulier in te laten vullen. Dit keer ging dit via een brief met inlogcode. Via de mail is het wellicht 
makkelijker in te vullen, maar door drukte verdwijnt de mail soms. Een reminder kan dan helpen. 
Wellicht kan het ook gekoppeld worden aan de OPP gesprekken, de vragenlijst direct na het OPP 
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gesprek afnemen. Er kan dan geholpen worden met het invullen. 22 van de 25 personeelsleden 
heeft dit ingevuld, van de partners zijn er 11 die het ingevuld hebben.  

 
3. Schoolplangids 
De MR heeft een aantal opmerkingen en vragen ingediend. Alle gestelde vragen zijn beantwoord of 
worden beantwoord. Toegelicht wordt wat er aangepast wordt aan de gids. Index met afkortingen 
staat op de laatste pagina en wordt aangevuld. Opgemerkt wordt dat afkortingen voor de lezer lastig 
kunnen zijn en voorgesteld wordt om de afkorting in het begin van de tekst een keer uit te schrijven 
met daarachter de afkorting.  
Geadviseerd wordt om de informatie over OKT uitgebreider te beschrijven, de gegevens van de 
personen staan apart vermeld en afgesproken wordt hier naar te verwijzen middels een link. OKT 
heeft het druk i.v.m. personeelstekort, er is nu afgesproken dat ze naar school komt om kennis te 
maken met nieuwe ouders.  
Het onderwijsaanbod wordt aangepast aan de populatie, dit gaat met behulp van Trips. Trips wordt 
voornamelijk door het MT gebruikt. 
De overige punten worden door de personeelsgeleding samen met de directie op een nader te 
bepalen moment besproken <actie>.   
 
4. Stand van zaken in- en uitstroom leerlingen (vast agendapunt) 
Wordt de volgende vergadering besproken. 
 
5. Huisvesting (vast agendapunt) 
Wordt de volgende vergadering besproken. 
 
6. Begroting & Werkdrukverminderingsgelden  
In de begroting is te zien dat er een negatief resultaat uitkomt. Dit heeft te maken met de groei van het 
aantal leerlingen en de bekostiging die pas later volgt. Daarnaast worden de verlengde schooldagen 
zelf bekostigd. De NPO gelden zijn hierin ook verwerkt. Voor 2024 staat bij de baten geen NPO 
gelden terwijl deze wel ‘uitgesmeerd’ mogen worden. Dit zal nader uitgezocht worden <actie>. 
Verwachting is dat de leerlingaantallen de komende jaren hetzelfde zal blijven.  
 
De vragen die er verder nog zijn zullen via de mail beantwoord worden.  
 
7. Verslag 8 november 2023 
Het verslag van 8 november wordt ongewijzigd vastgesteld.    
 
8. Rondvraag en sluiting 
Er zijn geen vragen. 
 
Actielijst 

Nr Datum  Actie Verantwoordelijke  

3 13.12.2023 PMR bespreekt schoolplangids met directie PMR/directie 

4 13.12.2023 Navragen waarom er geen NPO gelden in 2024 begroot 
staan 

Directie 

5 13.12.2023 Navragen waar de prognoses van de overheidsbijdragen 
en subsidies uit bestaan 

Directie  

 


